
Finančná komisia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

 

Košice: 11.06.2013 

Číslo: 1385/2013-RU13/14325 

Vybavuje: Ing. Mária Karafová 
e-mail: Maria.Karafova@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 210  

Fax: 055/7268 149 
 

 

ZÁPISNICA 

z 23. zasadnutia Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 07.06.2013 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
 

1. Otvorenie 

2. Určenie volebných obvodov pre voľby do orgánov Košického samosprávneho kraja, 

počtu poslancov v nich, sídla volebnej komisie Košického samosprávneho kraja a 

sídiel obvodných volebných komisií 

3. Informatívna správa o implementácii eurofondov v Košickom samosprávnom kraji         

v programovacom období 2007 - 2013 so stavom k 31. 3. 2013 

4. Informatívna správa Svet zdravia, a. s. o aktuálnom stave a rozvoji nemocníc               

v Košickom samosprávnom kraji 

5. Priebeţné vyhodnotenie cieľov a priorít vyplývajúcich zo Stratégií prijatých 

Zastupiteľstvom KSK: Stratégia rozvoja CR v regióne NP Slovenský kras, Stratégia 

rozvoja CR v regióne Dolný Zemplín, Stratégia rozvoja CR v regióne NP Slovenský 

raj 

6. Vyhodnotenie zimnej údrţby ciest II. a III. triedy v zimnom období 2012/2013 

7. Informácia o vyhodnotení Národnej stratégie regionálneho rozvoja za rok 2012 

8. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja      

na II. polrok 2013 

9. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2013 

10. Reštrukturalizácia dlhodobých záväzkov z dodávateľských úverov – PPP 2007 

11. Správa o hospodárení Správy nebytových priestorov, spoločnosť s ručením 

obmedzeným za obdobie od 1. 1. 2012 do 31. 12. 2012 

12. Správa o hospodárení Správy majetku Košického samosprávneho kraja, spol. s. r. o.         

za obdobie od 1. 1. 2012 do 31. 12. 2012 

13. Informácia o realizácii projektu EHMK 

14. Rôzne 

15. Záver zasadnutia 
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K bodu č. 1 
 

Vyjadrenie: 

Komisiu viedol, privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie Ing. Ďurovčík na základe 

poverenia Ing. Buriana, predsedu finančnej komisie a zároveň ospravedlnil jeho neprítomnosť 

pre pracovnú zaneprázdnenosť. Komisia bola uznášaniaschopná a schválila program 

rokovania. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 2 

 

Vyjadrenie: 

Materiál „Určenie volebných obvodov pre voľby do orgánov Košického samosprávneho 

kraja, počtu poslancov v nich, sídla volebnej komisie Košického samosprávneho kraja a sídiel 

obvodných volebných komisií“ komisii uviedla JUDr. Kolesárová, vedúca organizačného 

odboru.  

Poslanec Rečka diskutoval o počte poslancov v okresoch Košice a Košice-okolie. Ţiadal 

o zvýšenie počtu poslancov o jedného v okrese Košice-okolie. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 1 

 

 

 

K bodu č. 3 
 

Vyjadrenie: 

Materiál „Informatívna správa o implementácii eurofondov v Košickom samosprávnom kraji         

v programovacom období 2007 - 2013 so stavom k 31. 3. 2013“ uviedol Ing. Fülӧp, zástupca 

riaditeľa. V rámci NSRR prvá časť sa zameriava na porovnávanie operačných programov vo 

vzťahu ku kontrahovaniu a čerpaniu finančnej pomoci a úrovni čerpania jednotlivých 

operačných programov NSRR. V druhej časti materiál porovnáva regionálne čerpanie 

štrukturálnych fondov - postavenie a porovnanie KSK s ďalšími siedmimi krajmi SR podľa 

jednotlivých operačných programov za obdobie od 31.12.2011 do 31.3.2013.  

Členovia komisie Ing. Slovák a Ing. Süli diskutovali o ďalšom programovacom období 

a presune rozhodovacích právomocí o ROP na VÚC-ky. 

 



Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 4 
 

Vyjadrenie: 

Materiál „Informatívna správa Svet zdravia, a. s. o aktuálnom stave a rozvoji nemocníc               

v Košickom samosprávnom kraji“ komisii odprezentoval Ing. Bernát. 

K výstavbe, resp. dostavbe monobloku v Michalovciach diskutovali poslanci Ing. Süli 

a MUDr. Sobek. Otázkou je, či na taký počet obyvateľov bude potrebné toľko lôţok 

a zdravotníckych pracovníkov. Do budúcna bude potrebná redukcia lôţok a centralizácia 

činností.  

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 5 
 

Vyjadrenie: 

P. Alena Didyková z referátu cestovného ruchu členom komisie odprezentovala materiál 

„Priebeţné vyhodnotenie cieľov a priorít vyplývajúcich zo Stratégií prijatých Zastupiteľstvom 

KSK: Stratégia rozvoja CR v regióne NP Slovenský kras, Stratégia rozvoja CR v regióne 

Dolný Zemplín, Stratégia rozvoja CR v regióne NP Slovenský raj“. Členovia komisie 

k predkladanému materiálu nemali pripomienky.  

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

 

 



K bodu č. 6 
 

Vyjadrenie: 

K materiálu „Vyhodnotenie zimnej údrţby ciest II. a III. triedy v zimnom období 2012/2013“ 

nemali členovia komisie ţiadne pripomienky.  

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 7 
 

Vyjadrenie: 

Materiál „Informácia o vyhodnotení Národnej stratégie regionálneho rozvoja za rok 2012“ 

komisii odprezentoval Ing. Fülӧp, zástupca riaditeľa. Členovia komisie nemali 

k predkladanému materiálu ţiadne pripomienky. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 8 
 

Vyjadrenie: 

Materiál „Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja      

na II. polrok 2013“ uviedla JUDr. Kolesárová, vedúca organizačného odboru. K materiálu 

nemali členovia komisie pripomienky. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 
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K bodu č. 9 
 

Vyjadrenie: 

V rámci materiál „Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 

polrok 2013“ komisia schválila „Plán úloh finančnej komisie na II. polrok 2013“ bez 

pripomienok. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 10 
 

Vyjadrenie: 

Materiál „Reštrukturalizácia dlhodobých záväzkov z dodávateľských úverov – PPP 2007“ 

uviedla p. Vajkunyová. Na otázku Ing. Süliho, či sa reštrukuralizuje aj úver z EIB,                   

p. Vajkunyová odpovedala, ţe nie. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 11 
 

Vyjadrenie: 

K materiálu „Správa o hospodárení Správy nebytových priestorov, spoločnosť s ručením 

obmedzeným za obdobie od 1. 1. 2012 do 31. 12. 2012“ bola prizvaná Ing. Sivoková, 

likvidátorka Správy nebytových priestorov, s.r.o.. Členovia komisie k materiálu nemali 

pripomienky. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie Správu o hospodárení 

Správy nebytových priestorov, spoločnosť s ručením obmedzeným za obdobie od 01.01.2012 

do 31.12.2012 a prerokovať a schváliť vysporiadanie zisku Správy nebytových priestorov, 

spoločnosť s ručením obmedzeným tak,ţe sa ponechá ako nerozdelený zisk z minulých 

rokov. 
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Hlasovanie: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 12 
 

Vyjadrenie: 

Ing. Minarčíková, likvidátorka, zo Správy majetku KSK, spol. s.r.o. odprezentovala komisii 

materiál „Správa o hospodárení Správy majetku Košického samosprávneho kraja, spol. s. r. o. 

za obdobie od 1. 1. 2012 do 31. 12. 2012“. Členovia komisie k materiálu nemali pripomienky. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie Správu o hospodárení 

Správy majetku Košického samosprávneho kraja, spol. s r. o. za obdobie od 1.1.2012 do 

31.12.2012 a prerokovať a schváliť vysporiadanie zisku Správy majetku Košického 

samosprávneho kraja, spol. s r. o. tak, ţe sa ponechá ako nerozdelený zisk  z minulých rokov. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 13 
 

Vyjadrenie: 

Materiál „Informácia o realizácii projektu EHMK“ komisii odprezentovali Ing. Szaboóvá z 

odboru kultúry a cestovného ruchu a Ing. Müller z odboru investícií a strategického riadenia..  

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

 

 

 

 

 

 

 



 

K bodu č. 14 
 

Vyjadrenie: 

V bode „Rôzne“ Ing. Ďurovčík informoval členov, ţe im na základe poţiadaviek boli zaslané 

3 materiály: 

1. Analýza rozpočtu Východoslovenského múzea 

2. Dlhová sluţba 

3. Udrţateľná mobilita a turizmus v citlivých oblastiach Álp a Karpát 

 

Ing. Bernát, riaditeľ Úradu KSK, predloţil a uviedol komisií materiál „Odplatný prevod akcií 

Košického samosprávneho kraja v obchodnej spoločnosti INTERHOTEL KOŠICE a.s.“ . 

Finančná komisia odporúča materiál pred konaním Zastupiteľstva KSK prerokovať v komisii 

„K hospodáreniu s majetkom“. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča materiál prerokovať v zastupiteľstve. 

 

 

 

K bodu č. 18 
 

Ing. Ďurovčík poďakoval prítomným na účasť na komisii a ukončil rokovanie komisie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Jozef Burian 

predseda komisie 
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